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Startbijeenkomst Ontwikkeltafel 18 februari 2021 

Samenvatting deeltafel 
Maatschappelijk resultaat 
 

Onderwerp:   Maatschappelijk resultaat afspreken 

Datum:    18 februari 2021 

 

Illustratie:  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Impressie deeltafel 

Er waren ruim 30 deelnemers, van zowel gemeenten als zorgaanbieders. Met behulp van een 

PowerPoint werd de basis gelegd voor het onderlinge gesprek. Ook werden er veel reacties in 

de chat geplaatst. Ondanks dat de groep groot was voor een digitale bijeenkomst, ontstond er 

toch een interactie tussen de deelnemers en is er veel input opgehaald voor de volgende stap. 

Ruim 10 deelnemers gaven aan een actieve bijdrage te willen leveren in een eventuele 

werkgroep Maatschappelijk Resultaat.  

 

Rode draad of aanbevelingen 

Er is veel behoefte aan een duidelijk kader. Wat is het doel van  het Maatschappelijk 

Resultaat? Waarom wil de H10 dit? Daarnaast wordt er al 3 jaar gesproken over het 

Maatschappelijk Resultaat in diverse bijeenkomsten en werkgroepen. Waar staan we nu? Wat 

is de status van dit thema. Is het de bedoeling van de H10 om op termijn financiering te 

koppelen aan het wel/niet behalen van maatschappelijk resultaat?  
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Is dit het  moment om het te hebben over het Maatschappelijk Resultaat? Er zijn nu andere 

instrumenten die eerst op orde moeten zijn zoals b.v. het Richtinggevend Kader en de 

Bestedingsruimte. Ook het vaststellen van de Regiovisie is van belang. 

 

Laten we bovendien niet opnieuw beginnen en het dringend advies om te onderzoeken waar 

er al wordt gewerkt met het Maatschappelijk Resultaat, waarom zouden we het wiel opnieuw 

uitvinden?  

 

Uitspraken van deelnemers 

 

✓ Maatschappelijk resultaat is het ‘effect’, en geen doel op zich (en niet andersom) 

✓ Koppel de financiering niet aan het Maatschappelijk resultaat! 

✓ Ik ben bang voor nóg meer administratie, en het is sinds 2015 al zoveel geworden! 

 

Dilemma’s en oplossingsrichtingen 

Een aantal zorgen werden genoemd, waarna een gesprek ontstond: 

• Leidt dit niet tot extra administratie en/of bureaucratie? We werken met al met 

(behandel)doelen, waarom dit óók nog? 

o De individuele (behandel)doelen zullen niet tegenstrijdig zijn aan het 

Maatschappelijk resultaat. Vaak werk je aan kleinere concrete subdoelen, 

waarmee je een maatschappelijk resultaat behaalt.  

• Voor sommige kinderen lijkt het niet haalbaar om een maatschappelijk resultaat te 

behalen, en zijn er alleen heel kleine stapjes. 

o Het voorkomen van achteruitgang/verergering van de problematiek kan ook 

een maatschappelijk doel zijn. 

• Het zal lastig zijn om een Maatschappelijk resultaat aan alleen een kind te koppelen. 

Vaak ligt er een breder maatschappelijk resultaat voor het gehele gezin. Eén stukje is 

dan alleen voor een (jeugdhulp)aanbieder, hoe staat dat in verhouding met de rest? 

• Kunnen we het Maatschappelijk Resultaat niet koppelen aan een organisatie, i.p.v. aan 

individuele cliënten?  

• Wat als het  maatschappelijk resultaat niet gehaald wordt? Dat kan komen door 

diverse redenen. Wie is er dan verantwoordelijk? En wat zijn de consequenties? 
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Lijst van belangstellenden om deel te nemen in kleiner verband: 

 

• Daphne Wijers - Wilmahuis 

• Josta Terpstra - Jeugdformaat 

• Marja Merkx - Mentaal Beter 

• Nesibe Ozdemir – st thuiszorg Nescare 

• José Huls – Ipse de Bruggen 

• Ruud Groot  - ’s Heeren Loo 

• Chantalle Kempener SKT Westland 

• Hanneke Weisfelt - st 070 Watt 

• Els Zuidam – Crescendo 

• Tess Koning -  st. Liberis 

• Carey Gardien in afstemming met Anne-tje -  Youz B.V. 

 


